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Vragen van het lid Von Martels (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de onveiligheid van conducteurs van NS 
(ingezonden 18 mei 2017). 

Vraag 1
Heeft u het bericht gelezen dat conducteurs van NS zich ’s avonds niet veilig 
voelen?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over de uitkomst van het NS-onderzoek dat minstens 30 
procent van de conducteurs zich in de late avond niet veilig in de trein en op 
stations voelt? 

Vraag 3
Kunt u verklaren waarom er vorig jaar meer meldingen van agressie tegen 
NS-medewerkers waren ten opzichte van 2015? 

Vraag 4
Kunt u verklaren waarom het aantal incidenten waarbij een NS-medewerker 
letsel heeft opgelopen is gedaald? 

Vraag 5
Kunt u aangeven welke maatregelen sinds maart 2015 (aankondiging extra 
maatregelen in verband met zware mishandeling in Hoofddorp) zijn genomen 
en wilt u daarbij aangeven wat de effecten daarvan (in afname van inciden-
ten) waren? 

Vraag 6
Kunt u verklaren waarom, ondanks de genomen maatregelen, het gevoel van 
veiligheid onder conducteurs hoog is gebleven? 

Vraag 7
Bent u bereid om in overleg met betrokkenen te bezien hoe het gevoel van 
veiligheid verder kan toenemen?

1 http://nos.nl/artikel/2173585-conducteurs-ns-voelen-zich-s-avonds-niet-veilig.html
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